
سرمربی تیم فوتبال پرسپولیس اظهارکرد که تیمش در 2 
دیدار پیش رو در پی دفاع از نام سرخپوشان خواهد بود. 

 بعد از محرومیت 
یحیی گل محمدی گفت: اتفاقات زیادی در این فصل رخ داد و 
در شرایطی هستیم که به پایان مسابقات نزدیک می شویم. در 2 
دیداری که در پیش داریم، باید از اسم و نام پرسپولیس که برای 
ما مهم است، دفاع کنیم. وی در ادامه افزود: با بچه ها صحبت 
کردم و امیدوارم این 2 بازی را با پیروزی پشت سر بگذاریم. 
می دانم که هواداران دوست نداشتند در این شرایط باشیم. 
سال گذشته یک درس خوب به ما داد که باید متوجه باشیم، 
فوتبال یک بازی گروهی است و در تمام ابعاد باید قوی باشید. 
این درس را ما گرفتیم و فکر می کنم می تواند در سال های آینده 

به ما کمک کند. 
 گرفتن 3 امتیاز 

سرمربی تیم فوتبال پرسپولیس درباره دیدار با شهرخودرو، 
خاطرنشان کرد: مقابل تیمی هم بازی داریم که آخرین 
امیدهایش برای بقا در لیگ برتر است و از طرفی تیم ما هم قطعا 
برای گرفتن سه امتیاز تلاش خواهد کرد. تقابل این انگیزه ها در 

بازی پیش رو باعث می شود که شاهد بازی خوبی باشیم. پدیده 
تیمی است که خوب دفاع می کند و انتقال به حمله خوبی دارد. 
شهرخودرو تیم جوانی است، چیزی برای از دست دادن ندارد و با 
تمام انگیزه بازی می کند. ما هم چیزی برای از دست دادن نداریم 

و قطعا برای گرفتن سه امتیاز، تمام انرژی و تلاش مان را 
خواهیم گذاشت. 

 تبریز 
گل محمدی درباره اتفاقات هفته گذشته دیدار با تراکتور و 

حواشی پیش آمده، اظهارداشت: ما رفته بودیم فوتبال 
بازی کنیم، اما واقعا شرایط انجام مسابقه، مهیا 

نبود. اتفاقاتی که افتاد، عادی نبود و نمی دانم 
دلیل آن چه بود. از زمانی که این اتفاقات رخ 

داده، سوالی که هواداران و علاقه مندان به 
فوتبال می پرسند، این است که چرا این 
اتفاقات رخ داده و جوابی برای آن ندارم. 

واقعا جای تأسف داشت و شرایط طوری بود که داور 
مسابقه هم نتوانست بازی را ادامه بدهد. تصمیم گیری 
اینکه چه اتفاقاتی رخ بدهد، بر عهده مسئولان 

فدراسیون است. وی درباره اینکه بین دو نیمه هم مورد حمله 
تماشاگران در بازی تراکتور قرار گرفت و بعداز نیمه تمام ماندن 
بازی هم با کمک یگان ویژه، کاپیتان و سرمربی تراکتور توانست 
به سمت رختکن برود، گفت: ابتدا باید از مهدی کیانی و آقای 
ساغلام تشکر کنم که خیلی تلاش کردند من سالم به رختکن 
برسم. من زیر کلاه نیروی انتظامی بودم، اما آنها هیچ حفاظی 
نداشتند و بازهم من را اسکورت کردند تا آسیبی به من نرسد. 
از آنها تشکر می کنم. سرمربی تیم فوتبال پرسپولیس تصریح 
کرد: همان طور که گفتم، شرایط عادی نبود. از ابتدای 
بازی که می خواستم به جایگاه بروم شروع شد. در بین 
دو نیمه اجازه ندادند به رختکن بروم و آخر بازی هم 
آن اتفاقات را همه دیدند.  گل محمدی درباره اینکه 
معاون فرهنگی باشگاه تراکتور مدعی بود سرمربی 
پرسپولیس رفتار تحریک آمیز داشته است و 
مستنداتی هم موجود است، افزود: ابتدای 
بازی برای بررسی وضعیت چمن به زمین رفتم 
که همانجا مورد لطف تماشاگران قرار گرفتم! 
همیشه نسبت به هواداران تراکتور و مردم تبریز، 
احساس خوبی داشتم و الان هم دارم. آنجا هم 
بازی کردم و شروع فوتبالم از تبریز بوده است. 
من آنجا مربیگری کردم، برای آنها کار کردم و 

زحمت کشیدم. 

یحیی گل محمدی: 

به هواداران »تراکتور« احساس خوبی دارم
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دیدگــــــاه
حواشی فدراسیون فوتبال کم نیست 

شاهد برگزاری لیگ متفاوتی بودیم. به غیر از استقلال که 
ثبات خوبی داشت و به همین دلیل نیز 3 هفته مانده به پایان 
رقابت ها به عنوان قهرمانی دست پیدا کرد دیگر تیم ها دارای 
نوسان بودند و میزان نوسان تیم ها با یکدیگر متفاوت بود که 
این موضوع جایگاه تیم های دوم تا شانزدهم را مشخص کرده 
است. شاید انتظار از پرسپولیس که قهرمان 5 دوره اخیر بود 
یا سپاهان که بضاعت قابل قبولی دارد به مراتب بیشتر بود، 
اما این تیم ها نیز نتوانستند نوسان کمتری داشته باشند تا 
سرنوشت قهرمانی به هفته آخر کشیده شود. تیم هایی مثل 
فولادخوزستان، گل گهر سیرجان و مس رفسنجان نیز در این 
فصل خوب عرض اندام کردند، بدون تردید جایگاه مناسب تری 
به دست می آوردند. اگر از منظر فنی به مسابقات لیگ برتر 
بنگریم بدون تردید سطح انتظار مخاطبان اصلا برآورده نشد و 
بازی ها چنگی به دل نزد. کیفیت معتبرترین مسابقات فوتبال 
ایران باید به مراتب بالاتر باشد اما نمایش تیم ها در حد و اندازه ای 
نبود که جای تعریف داشته باشد. عوامل متعددی می تواند در 
این زمینه تاثیرگذار باشد که می توان به اثرات بیماری کرونا 
بر نحوه تمرینات و بازی های تیم ها اشاره کرد ولی مهم ترین 
مساله فقدان جایگزین های مناسب برای حجم نسبتا بالایی 
از بازیکنانی بود که لژیونر شدند. نتیجه گرابودن مدیران و فشار 
مضاعفی که به سرمربیان وارد می شود فرصت میدان دادن به 
دیگر بازیکنان را نمی دهد و این موضوع استعدادها را پنهان نگه 
می دارد و در حداقل فرصت ها نیز بازیکنان مستعد نمی توانند 
توانایی های فنی خود را به منصه ظهور برسانند. قاعده این است 
که استفاده از بازیکنان جوان همراه با ریسک است و مدیران با 
ناکامی تیم حاضر به پذیرش ریسک نیستند و فشار بر سرمربی 
وارد می شود. درباره شرایط آماده سازی تیم ملی فوتبال ایران 
در مسیر جام جهانی 2۰22 قطر باید گفت قدر مسلم وقتی در 
سطح مرحله نهایی جام جهانی به میدان می رویم باید توان 
تیم ملی بسیار بالاتر از مسیر انتخابی جام جهانی باشد. تیم ملی 
باسد به اندازه آرزوهایش تلاش کند یا به اندازه تلاشش آرزو 
کند. با این تلاش به جایی نخواهد رسید و باید شکل آماده سازی 
خود را به طور اساسی تغییر دهد. در غیر این صورت باید سطح 
توقع مردم پایین آورده شود چون با رویاپردازی نمی توان در 
جدال با تیم های خوب فوتبال دنیا که به بهترین شکل روند 
آماده سازی خود را اجرایی می کنند به نتیجه رسید و به صعود 
از گروه دل بست. وقتی عزم جدی دیده نمی شود باید مردم 
متوجه شوند در چه وضعیتی هستیم تا توقعی فراتر از حد 
انتظار نداشته باشند. حواشی فدراسیون فوتبال کم نیست و 
البته که فقط فدراسیون نباید برای آمادگی تیم ملی تلاش کند 
و دولتمردان هم در زمینه های مختلف حامی تیم ملی شوند تا 

رویکردها تغییر کند. 

 تسنیم: رئیس کمیته داوران اعلام کرد: سیدرضا مهدوی، 
داور دیدار تیم های تراکتور و پرسپولیس با تشخیص خود این 
بازی را نیمه تمام گذاشته است. خداداد افشاریان درباره حضور 
سیدرضا مهدوی داور دیدار تراکتور-  پرسپولیس در کمیته 
انضباطی اظهارداشت: این جلسه درباره بازی پرسپولیس 
-  تراکتور بود. کمیته انضباطی داور ما را خواسته بود و او هم 
گزارش مکتوب خود را به کمیته انضباطی خواهد داد و بعد هم 
می رود دنبال زندگی اش! وی در واکنش به این سوال که آیا 
مهدوی تصمیم درستی برای نیمه تمام ماندن دیدار تراکتور 
و پرسپولیس داشته است، گفت: به هر حال تصمیم داور در 
همه بازی ها نهایی است. داور با توجه به رفتارها تصمیمش را 
می گیرد. من از تصمیم داور حمایت می کنم. با داور هم صحبت 
کردم و گفت امنیت برای بازی نبود و بازی را تعطیل کرده 
است. رئیس کمیته داوران فدراسیون فوتبال درباره دیدارهای 
پیش رو تیم ملی نیز توضیح داد: بازی با کانادا قطعی و قرارداد 
بسته شده است، در ادامه هم برای دریافت ویزا اقدام خواهد شد. 
به حدی بازی های لیگ برتر حساس است که فعلا حواسم به 
کمیته داوران است. در مورد تیم ملی از آقای ماجدی و اصولی 

سؤال کنید. 

فوتــــبالداخلی

عباسچمنیان
 کارشناس فوتبال 

 

آرمان ملی: هفته بیست ونهم لیگ برتر امروز با انجام 8 دیدار 
همزمان در حالی برگزار می شود که در مهم ترین مسابقه تیم های 

سپاهان و فولاد به مصاف هم می روند. 
 پیش بازی 

تیم فوتبال سپاهان در یکی از سخت ترین دیدارهای خود 
در هفته های پایانی فصل جاری باید در اهواز به مصاف فولاد 
برود. مصاف با فولاد در اهواز برای سپاهان در فصول گذشته 
خوش یمن نبوده است؛ زیرا آنها آخرین جدال هایشان با این تیم 
در اهواز طی فصل گذشته، حذف از جام حذفی و از دست دادن 
صدر در شرایطی که در کورس قهرمانی با پرسپولیس بودند را به 
یاد می آورند. این بازی نیز در شرایطی که سپاهان با پرسپولیس 

در کورس نایب قهرمانی قرار دارد، این تیم باید در اهواز فولاد را 
از پیش رو بردارد؛ کاری که حداقل در فصول گذشته در انجامش 
ناکام بوده است. سپاهان که بدون در نظر گرفتن دیدار ناتمام 
تراکتور و پرسپولیس با 55 امتیاز به رتبه دوم جدول صعود کرده 
است برای تثبیت جایگاه خود نیاز مبرمی به سه امتیاز دیدار 
با فولاد دارد. شاگردان نویدکیا هفته گذشته با پیروزی مقابل 
شهرخودرو به سومین برد متوالی خود دست یافتند و نشان دادند 
برای تصاحب رتبه دومی عزم خود را جزم کرده اند، با این حال اما 
اتفاقات عجیب بازی تراکتور و پرسپولیس آن هم در شرایطی که 
بازی با تساوی بدون گل در جریان بود موجب شد بازی ناتمام 
بماند تا سرنوشت رتبه دومی لیگ حداقل تا این هفته به دست 

کمیته انضباطی بیفتد! فولاد در این هفته ها با گل گهر سیرجان و 
مس رفسنجان برای تصاحب رتبه چهارمی لیگ رقابت دارد. فولاد 
در آخرین بازی خانگی خود برابر استقلال قرار گرفت و با شکست 

در آن دیدار قهرمانی شاگردان فرهاد مجیدی را مسجل کرد. 
 برنامه دیدارهای هفته بیست و نهم: 

سه شنبه 3 خرداد ۱۴۰۱
نفت مسجدسلیمان-  صنعت نفت آبادان

ذوب آهن اصفهان -  نساجی مازندران
فولادخوزستان -  سپاهان

تراکتور -  فجر شهیدسپاسی
پرسپولیس -  شهرخودرو
مس رفسنجان -  استقلال

آلومینیوم -  پیکان 
هوادار -  گل گهر سیرجان

تقابل صنعتی ها در هفته بیست ونهم 

آرمان ملی: علی دایی که 3 سال است در 
فوتبال باشگاهی ایران مربیگری نمی کند، آب 
پاکی را روی دست شایعه سازان ریخت. آقای گل 
سابق فوتبال جهان اعلام کرد فعلا قصد مربیگری 

در ایران را ندارم. 
 آخرین بار 

اردیبهشت ماه سال ۱398 بود که علی دایی 
از باشگاه سایپا اخراج شد. سرمربی پیشین سایپا 
پس از اخراج از این باشگاه و در پاسخ به این سوال 
که آیا بهتر نبود با رفتار بهتری کنار گذاشته 
می شد، اظهارکرد: آقای مصطفی مدبر برای من 
وجود خارجی ندارد و آدم حقیقی ای به این اسم 
نمی شناسم. تا جایی که ذهن ناقصم یاری می کند 
و او را از زمانی که ریاست حراست صداوسیما را 
داشت، به عنوان سردار غفور می شناسم. برای 
من جالب بود که در یک برنامه »9۰« خودش 
را »مدبر« معرفی کرد. بعد که صحبت کرد »تن 
صدایش« برای من آشنا بود و دیدم همین سردار 
غفور خودمان و اردبیلی است. چطور او مصطفی 
مدبر شده است؟ کاش یک نفر از ثبت احوال اینجا 
بود و سوال کنم که یک نفر می تواند کل اسم و 
فامیلش را عوض کند؟ من دیدم که اسم یا فامیل 
را عوض کردند، مگر می شود که با شناسنامه 
عوض کردن گذشته طلایی ات را عوض کنی؟ من 
او را زمانی که حراست صداوسیما بود می شناسم. 
من یک پرونده سال 85 دارم که یک خانم حدود 

3۰۰ میلیون من را خورده بود. همه مدارک 
مشخص است که او خودش را از نزدیکان غفور 
درجزی دولق معرفی می کرد. آن زمان در دادسرا 
با تیم حفاظتی او مشکل پیدا کردم و سال 85 که 
من محکومیت او را گرفتم ولی چندبار از زندان 
هم فرار کرد، از آشنایان سردار غفور بوده است. 
الان یکدفعه مصطفی مدبر جلوی من قرار گرفته 
است. چطور او از آنجا رئیس سازمان تجهیز و 
توسعه و الان هم نمی دانم چطور مدیرعامل 
سایپا شد؟ مگر او فعالیت ورزشی داشت؟ من باید 
استعلام بگیرم و ببینم این حکم اخراج یا به قول 
خودشان فسخ قرارداد می تواند با امضای فرد 

دیگری امضا شود. 
 گزارش تند صداوسیما

بعداز صحبت های علی دایی بخش خبری 
2۰و3۰ گزارش تندی علیه سرمربی سابق 
به قدری  گزارش  این  کرد.  پخش  تیم ملی 
یکطرفه بود که واکنش شورای نظارت بر سازمان 
صداوسیما را به دنبال داشت. این شورا طی 
نامه ای خواستار تذکر جدی به دست اندرکاران 
برنامه »خارج از گود« بخش خبری 2۰و3۰ 
در خصوص پرداخت غیرحرفه ای و جانبداری 
یک طرفه و استفاده نکردن از زبان مناسب در 
خصوص برکناری سرمربی تیم سایپا شد. در 
این نامه در خصوص عدم حفظ شان و احترام 
یک طرف موضوع و استفاده از ادبیات نامناسب 

و نمایش چهره ای عصبی از سرمربی برکنار شده 
تیم سایپا به سازمان صداوسیما تذکر داده شده 
است. در بخشی از این نامه آمده است: »برنامه 
مذکور به صورت کاملا یکطرفه و غیرحرفه ای 
به موضوع پرداخته است و از یک طرف ماجرا 
به صورت مشخص جانبداری کرده است. ضروری 
است به دست اندرکاران این برنامه درباره اهمیت 
حفظ بی طرفی صداوسیما در اینگونه موارد تذکر 

جدی داده شود و با خاطی برخورد شود.« 
 حذف دایی؟

در همان روزها بود که یک روزنامه ورزشی 
در گزارشی فاش کرد پروژه حذف علی دایی از 
جرگه مربیان لیگ برتر کلید خورده است. این 
گزارش تاکید می کند از خارج از محدوده فوتبال 
به باشگاه های لیگ برتری توصیه شده با علی 
دایی همکاری نکنند. علی دایی در خصوص آینده 
کاری اش گفت: »اینکه در فوتبال باشیم یا نباشیم 
فرقی نمی کند، ما زندگی خودمان را داریم و خدا 
را شاکریم.« دایی افزود: »تا به حال کسی به من 
اعلام نکرده که نمی توانم مربیگری کنم. چه در 
فوتبال باشیم و چه نباشیم، مهم نیست. برای 
من مهم است که مردم قبولم داشته باشند. کنار 
مردم بودن برایم افتخار بزرگی است.« بعداز 
تکذیب شدن مذاکره تراکتورسازان با علی دایی 
شایعات زیادی در این باره شکل گرفت که گویی 
علی دایی همچنان ممنوع الکار است. خود دایی 

پیش تر نسبت به این شایعه واکنش جالبی نشان 
داده بود: »چنین مسائلی بعید نیست و شاید هم 
خیلی محتمل باشد، اما من مگر وابسته به فوتبال 
هستم که بخواهم ناراحت شوم؟ من همیشه 
حرف حق را می زنم و تا آخرش هم پای حرفم 
هستم. به هر حال این خبر که عنوان شده، شایعه  
است، شاید حقیقت داشته باشد. پیش بینی 
می کردم که این اتفاق رخ بدهد. خیلی وقت است 
که تمام هم وغم خود را گذاشته اند تا امثال من 
را بین مردم بد و خراب کنند که البته خداراشکر 

عزت و ذلت را خدا می دهد.« 
 بازگشت؟

رضا درویش دیماه سال گذشته به عنوان 
مدیرعامل پرسپولیس معرفی شد. رضا درویش 
پرسپولیس  باشگاه  در  حضورش  مورد  در 
اظهارداشت: چالش های زیادی پیش رویمان 
قرار دارد، امیدوارم با احکامی که سجادی برای 
اعضای هیات مدیره باشگاه پرسپولیس صادر 
کرده اند و همچنین استفاده از تمام پتانسیل 
اهالی فوتبال و به خصوص دوستداران پرسپولیس 
با حمیت و وفاق در تیم این مشکلات را یک به یک 
حل کنیم. همچنین تاکید سجادی، وزیر ورزش 
و کمیسیون فرهنگی و ورزش مجلس نیز از دیگر 
دغدغه های همه مردم و طرفداران پرسپولیس 
است و می خواهیم این مشکلات را مرتفع کنیم تا 
به تیم و هواداران آرامش بدهیم. مدیرعامل جدید 
باشگاه پرسپولیس در مورد شایعه بازگشت علی 
دایی به پرسپولیس به جای یحیی گل محمدی در 
گفت وگو با »شبکه3« پاسخ داد: چنین چیزی 
امکان پذیر نیست. گل محمدی و کادرفنی شان 
و خود علی دایی یکی از بهترین کادرهای فنی 
ایران و آسیا هستند و ما مستحکم تر با این کادر 
کارمان را ادامه می دهیم تا ششمین قهرمانی را 

کسب کنیم. 
 نظر نهایی 

سرمربی سابق پرسپولیس هرگونه مذاکره 
با این باشگاه را رد کرد. در هفته های اخیر که 
پرسپولیس نتایج سال های قبل خود را تکرار نکرد 
و از کورس قهرمانی جا ماند، حرف وحدیث های 
زیادی درباره آینده همکاری یحیی گل محمدی و 
پرسپولیس مطرح شد. در این میان حتی برخی پا 
را فراتر گذاشتند و صحبت از مذاکره پنهانی رضا 
درویش با علی دایی کردند. در همین زمینه علی 
دایی در گفت وگو با »ایسنا« ضمن رد مذاکره با 
پرسپولیس اظهارکرد: من هیچگونه مذاکره ای با 
آقای درویش برای قبول هدایت پرسپولیس انجام 
نداده ام. نه تنها مذاکره ای انجام نشده بلکه من 
فعلا دوست ندارم در ایران مربیگری کنم. دایی 
همچنین تاکیدکرد: متاسفانه برخی با آوردن 
نام من می خواهند پرسپولیس و کادر این تیم را 

تحت فشار قرار دهند. 

آیاندا پاتوسی، مهاجم تیم فولاد در 
خصوص شرایط خود، تیم باشگاهی اش و 

البته دیدار با سپاهان صحبت کرد. 
 فولاد در این فصل نتایج خوبی در  

آسیا و لیگ  کسب کرده است. 
این فصل خیلی خوب بود. به خصوص 
نتایجی که فـــولاد در لیگ قهرمانان آسیا 
گرفت. هدف تیــــم صعود به سرگروه 
در لیگ قهرمانان بــود که به آن رسیدیم. 
خوشحالم نقش مفیدی در این صعود داشتم. 
البته می دانم فولاد اهداف خیلی بالاتری در 
آسیا و در لیگ برتر دارد که در آینده به آنها 

دست پیدا کند. 
ضربه  روی  از  لیگ برتـــر  در   
ایستگاهی گل زیبایی مقابل پیکان در 

هفته 28 به ثمر رساندید. 
گل خیلی خوبی بود. همیشه گل زدن از 
روی ضربه ایستگاهی برایم لذت خاصی دارد 
خوشحالم که که توانستیم سه امتیاز از این 

مسابقه را بگیریم. 
 بازی با 2 تیم سپاهان و شهرخودرو 

را چطور می بینید؟
2 بازی آخر مهم است به خصوص که بازی 
با سپاهان همیشه جز بازی های مهم است. 
البته حتی از زمان حضورم در استقلال، 
جلوی سپاهان عملکرد خوبی داشتم. نباید 
فراموش کنیم که فولاد تیم بزرگی است و 
بحث دیگر اینکه این 2 بازی نقش به سزایی 
در جایگاه نهایی مان در جدول دارد. سعی 

می کنیم حداکثر امتیازات را کسب کنیم. 
 حس همکاری با »نکونام« چطور 

است؟
نکونام، مربی بلندپرواز و دیسپلین خاص 
خودش را دارد. همین موضوع کمک می کند 
تیم نظم داشته باشد و در پیشرفت من خیلی 
کمک کرد و از او ممنون هستم. و باید بگویم 
که من از نیم فصل آمادگی بدنی خودم را بهتر 
از قبل به دست آوردم و این را در بازی های 
لیگ قهرمانان آسیا و اخیر ثابت کردم. 
برخلاف شایعاتی که همیشه در رابطه با من 
بوده و قبول دارم مقاطعی درباره من صدق 
می کرد؛ اما خیلی وقت ها در موردم اغراق 

صورت می گرفت.  

گفـــتوگـــو

 دومین قهرمانی تیم ملی  
کشتی زنان در آسیا 

 ایسنا: تیم ملی کشتی زنان ایران در 
آلیش آزاد هم قهرمان آسیا شد. تیم ملی 
کشتی آلیش زنان ایران در رقابت های آلیش 
آزاد قهرمانی آسیا با کسب 3 مدال طلا، یک 
مدال نقره و دو مدال برنز به عنوان قهرمانی 
دست پیدا کرد. رقابت های کشتی آزاد آلیش 
قهرمانی آسیا طی روزهای ۱ و 2 خرداد در 
شهر اوش قرقیزستان برگزار شد که طی 
آن فاطمه فتاحی در ۶۰ کیلوگرم، سحر 
غنی زاده در ۷۰ کیلوگرم و هانیه عاشوری 
در مثبت ۷5 کیلوگرم به مدال طلا دست 
پیدا کردند. سپیده بابایی در 55 کیلوگرم 
نقره گرفت و مریم احمدی در ۷5 کیلوگرم و 
الهه روزبه در ۶5 کیلوگرم به گردن آویز برنز 
رسیدند.  تیم آلیش زنان ایران پیش از این 
در رقابت های آلیش کلاسیک آسیا نیز با یک 
مدال طلا، ۴ نقره و یک برنز قهرمان شدند. 
همچنین در رقابت های آلیش آزاد مردان 
قهرمانی آسیا تیم ایران توسط شادمان 
عظیمی در وزن +۱۰۰ کیلوگرم به مدال 
نقره، روح ا... نعمتیان در وزن ۶۰ کیلوگرم 
به مدال برنز و عیسی روایی در وزن ۱۰۰ 

کیلوگرم به مدال برنز دست یافت. 

خارجازمستطیلسبز

آیاندا پاتوسی: 
 بازی با 

 »سپاهان« 
همیشه مهم است

خــــبر
پرسپولیس برنده پرونده 

شکایت »النصر« شد 
رأی شکایت باشگاه النصـــر عربستان 
از پرسپولیس در نهایت به سود باشگاه 
ایرانی صادر شد. به گزارش سایت باشگاه 
پرسپولیس، پس از پیگیری های چندساله 
باشگاه پرسپولیس، امور بین الملل باشگاه و 
کنفدراسیون فوتبال آسیا، در نهایت دادگاه 
داوری ورزش پس از چند مرحله تعویق اعلام 
رأی، حکم نهایی خود در ارتباط با پرونده 
شکایت باشگاه النصر را ابلاغ کرد. امیر علی 
حسینی که در جریان این فرآیند چندساله، 
حضوری فعال داشته و اقدامات موثری انجام 
داده است، در این مورد گفت: اتفاقات زیادی 
در این مدت روی داد، از برگزاری جلسات 
استماع تا ارسال مدارک مختلف توسط 
باشگاه در رد ادعاهایی که مطرح شده بود. با 
این حکم در واقع رأی کمیته های انضباطی 
و استیناف کنفدراسیون فوتبال آسیا که 
به نفع ما بود، تأیید و ادعای باشگاه النصر 
نسبت به پرسپولیس رد شد. دادگاه CAS در 
رأی خود تاکید کرده است که باشگاه النصر 
دیگر حق هیچ گونه طرح شکایت درباره این 
موضوع را ندارد و همچنین، آن باشگاه را 
محکوم به جبران هزینه های دادرسی طرفین 
دعوی و پرداخت جریمه ۱۰هزاردلاری به 

کنفدراسیون فوتبال آسیا کرد. 

آب پاکی »شهریار« روی دست شایعه سازان 

»علی دایی« فعلا قصد مربیگری ندارد! 

      استقبال 
کانون هواداران تراکتور به استقبال اعضای تیم فجر 
رفت. این اقدام پس از آن رقم خورد که در پی پرتاب سنگ 
و بطری از سوی طرفداران حاضر در ورزشگاه یادگار 
امام)ره(، بازی تراکتور مقابل پرسپولیس متوقف شد. 

             پیتزا
توماس فرانک، سرمربی دانمارکی برنتفورد در نشست 
خبری خود اقدام به خوردن پیتزا کرد. برنتفورد اولین 
فصل حضورش در لیگ برتر را با موفقیت پشت سر گذاشت. 
این تیم فصل گذشته موفق به کسب سهمیه لیگ برتر شد.

                      تمدید 
نویریکی از ارکان اصلی موفقیت های بایرن مونیخ در 
یکدهه اخیر بوده و احتمالا قرار است فوتبالش را با پیراهن 
همین باشگاه به پایان برساند. باشگاه بایرن خبر تمدید 

قرارداد این بازیکن آلمانی را تا سال 2024 تایید کرد.

ت
شــ

سنو
عک

 ژاوی هرناندس که تیم تحت هدایتش در هفته پایانی 
فصل -22  2۰2۱ لالیگای اسپانیا در ورزشگاه نیوکمپ با 
نتیجه 2 بر صفر مغلوب ویارئال شد و با عنوان نایب قهرمانی 
به کار خود در این فصل پرفراز ونشیب پایان داد، پس از این 
بازی گفت: فوتبال همین است، ما لیاقت کسب نتیجه بهتری 
داشتیم، اما به اندازه کافی تاثیرگذار نبودیم. وی ادامه داد: ما 
داشتیم خوب بازی می کردیم تا اینکه گل خوردیم. ما 2 گل 
روی اشتباهات خودمان دریافت کردیم. ما بازی بدی انجام 
ندادیم اما انتظار داشتیم بهتر از این بازی کنیم. ما سهمیه 
لیگ قهرمانان را گرفتیم و اگر سهمیه را کسب نمی کردیم، فصل 
وحشتناکی می شد. قدردان چیزی هستم که به دست آوردیم، 
ما پیشرفت کردیم، اما کافی نبود. من انسان مطالبه جویی 

هستم، ما کارهای فوق العاده ای انجام دادیم، 
اما به اندازه کافی پیشرفت نکردیم. ما فصل 
آینده جام هایی خواهیم برد. سرمربی ۴2 ساله 
بارسلونا ادامه داد: خوشحال نیستم اما راضی 

هستم. در نهایت سهمیه لیگ قهرمانان 
اروپا را گرفتیم و به سوپرجام اسپانیا 

هم راه پیدا کردیم. با هیات مدیره 
باشگاه و خوان لاپورتا صحبت کردم 
و به آنها گفتم که باشگاه نیاز به 
تقویت شدن دارد. ژاوی در بخش 

درباره  صحبت هایش  از  دیگری 
احتمال بازگشت نیمار به بارسلونا که 
 PSG گفته می شود در لیست فروش
است، اظهارداشت: هنوز در این باره 
صحبتی نکرده ایم. ابتدا می خواهیم 
در پست هایی که اولویت مان است، 
تیم را تقویت کنیم و سپس باید 

ببینیم چه خواهد شد. 

بیــنالمــلل


